
Zápisnica č. 10/2023 
z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Štôle, 

konaného dňa 06.3.2024 
 
 
Prítomní:  Podľa prezenčnej listiny 
 
Program: 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva 
3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
4. Voľba návrhovej komisie 
5. Kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo dňa 06.12.2023 
6. Prerokovanie: 

a) Návrhu Záverečného účtu Obce Štôla za rok 2023 
b) Výročnej správy Obce Štôla za rok 2023 
c) Stanoviska kontrolórky obce k Záverečnému účtu Obce Štôla za rok 2023 
d) Správa nezávislého audítora z vykonaného auditu za rok 2023 

7. Prerokovanie inventarizačného zápisu majetku Obce Štôla za rok 2023 
8. Návrh na vyradenie majetku z evidencie 
9. Prerokovanie príspevku pre domovy dôchodcov  
10. Prenájom priestorov v budove s. č. 55 
11. Podanie žiadosti na PSK na nákup trampolíny 
12. Interná smernica k úhrade poplatkov za vykonávané služby v obci a predaj obecných 

pozemkov  
13. Schválenie použitia rezervného fondu 
14. Prerokovanie rozpočtového opatrenia  
15. Rôzne 

a) prenájom pozemku s.č. 131 
b) prerokovanie žiadosti o pomoc 

16. Diskusia 
17. Záver 
 
 
1. Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce p. Vladimír Mierka a konštatoval, že obecné 

zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa.  
 

2. Starosta obce p. Vladimír Mierka predložil na schválenie program 10. zasadania obecného zastupiteľstva 
OZ schválilo program rokovania. 
(Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 
  

3. Starosta obce p. Vladimír Mierka určil za zapisovateľku p. Martinu Barč Pastrnákovú a za overovateľov 
zápisnice určil Martina Jackoviča a Zuzanu Kurpašovú. OZ berie na vedomie. 
(Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

  
4. Do návrhovej komisie boli zvolení: Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák  

Obecné zastupiteľstvo schválilo zloženie návrhovej komisie 
(Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom zasadnutí prerokovalo: 
 
5. Kontrolu plnenia uznesení obecného zastupiteľstva zo 6. zasadania OZ, konaného dňa 06.12.2023 

prevedenú kontrolórkou obce p. Danou Hojnošovou.  
     Obecné zastupiteľstvo berie kontrolu na vedomie.  

(Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 
 
 



6. a) Návrh Záverečného účtu Obce Štôla za rok 2023, ktorý bol vypracovaný ekonómkou obce  
    p. Martinou Barč Pastrnákovou, zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovej stránke obce    
    15 dní pred zasadaním obecného zastupiteľstva (15.02.2024).  

     b) Individuálnu výročnú správu Obce Štôla za rok 2023 vypracovanú ekonómkou obce  
         p. Martinou Barč Pastrnákovou 
     c) Stanovisko kontrolórky obce p. Dany Hojnošovej k Záverečnému účtu Obce Štôla za rok 2023. 
     d) Správu nezávislého audítora Ing. Veroniky Kutkovej z vykonaného auditu za rok 2023. 
     e) Obecné zastupiteľstvo schvaľuje prebytok rozpočtu Obce Štôla za rok 2023 vo výške 32 538,72 €  
           a jeho presun do rezervného fondu. 

(Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 
7. V zmysle zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve, § 29 a 30 bola vykonaná fyzická a dokladová 

inventarizácia majetku, záväzkov a pohľadávok obce. Z vykonanej inventarizácie bol zhotovený zápis.  
Pri dokladovej inventúre neboli zistené žiadne rozdiely a zostatky na účtoch súhlasia so stavom 
vykazovaným v hlavnej knihe. Pri fyzickej inventúre neboli taktiež zistené rozdiely skutočnosti oproti 

stavom evidovaným v súpisoch majetku. Vypracované záznamy členovia komisie bez výhrad podpísali. 
Pri vykonaní inventúry sa zistil majetok, ktorý neslúži svojmu účelu z dôvodu opotrebovania, 
nefunkčnosti, poškodenia a technického zastarania vo výške 7 231,77 Eur.  

 Pracovné stroje a zariadenia: 1 036,78 Eur 

 Prístroje a zariadenia: 1 044,41 Eur 

 Dlhodobý hmotný majetok: 2 867,40 Eur 

 Drobný hmotný majetok: 599,80 Eur 

 OTE: 1 683,38 Eur 
     OZ schvaľuje inventarizačný zápis, ktorý je prílohou zápisnice. 
   (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 
 

8. Po ukončení inventarizácie ekonómka obce vypracovala návrh na vyradenie majetku podľa výsledkov, 

ktoré odovzdali jednotlivé inventarizačné komisie. Dôvod na vyradenie majetku je nefunkčnosť, 

zastaranosť, poškodenosť a opotrebovanosť. Prílohou zápisnice podrobný návrh na vyradenie majetku:  

  Pracovné stroje a zariadenia: 1 036,78 Eur 

 Prístroje a zariadenia: 1 044,41 Eur 

 Dlhodobý hmotný majetok: 2 867,40 Eur 

 Drobný hmotný majetok: 599,80 Eur 

 OTE: 1 683,38 Eur 
 OZ schvaľuje vyradenie majetku v sume 7 231,77 Eur 
    (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

9. OZ prerokovalo výšku dobrovoľného finančného  príspevku pre nevereného poskytovateľa na  

prevádzku poskytovania sociálnej služby a konštatuje, že ostáva nezmenená suma vo výške 60,00 Eur  

platná pre rok 2024. 

    (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

10.  Starosta obce informoval, že priestory v dome služieb sú riadne vypratané a odovzdané po 

predchádzajúcom nájomcovi. V súčasnej dobe obec eviduje tri žiadosti na prenájom priestorov a to na 

reštauráciu, piváreň a potraviny a jednu žiadosť od občana na zriadenie obecného denného stacionára. 

Poslanci žiadosti prerokovali a ukladajú zamestnancom obce, aby vypracovali anketový lístok za účelom 

prieskumu názoru občanov v obci Štôla s možnosťami prenájmu: reštaurácia, piváreň, predajňa potravín, 

denný stacionár.     

    (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

11.  Starosta obce informoval, že predložil žiadosť o poskytnutie dotácie pre rok 2024 na základe výzvy 

predsedu Prešovského samosprávneho kraja na  nákup trampolíny so spoluúčasťou vo výške 20%. 

OZ berie informáciu na vedomie. 

    (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

 

 

 

 



12. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo smernicu č. 1/2024 k úhrade poplatkov za vykonávané služby v obci  

a predaj obecných pozemkov. Súhlasí so zrušením poplatkov za: rebrík, stôl, stolička, fúrik, náradie, 

miešačka, prívesný vozík a kosenie. Ďalej súhlasí so zvýšením poplatku: služba traktorom na 35,- €/ 

hod., prenájom zasadačky na 1. poschodí na 15,00 €/hod, prenájom spoločenskej miestnosti:  

                                                                                                                  Letné obd.            Zimné odb. 

     Občania, ktorí sú v obci prihlásení na trvalý pobyt 
do 3 hod. 35,00 55,00 

nad 3. hod. 55,00 75,00 

       Občania, ktorí nie sú v obci prihlásení na trvalý do 3 hod. 50,00 80,00 

       pobyt a podnikatelia nad 3.hod. 100,00 150,00 

      Zapožičanie obrusov za 1 ks   2,00 € / 1 ks  
      Ostatné položky ostávajú nezmenené. 

    Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Vnútornú smernicu Obce Štôla č. 1/2024 k úhrade poplatkov za   

    vykonávané služby v obci a predaj obecných pozemkov. 

   (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

13. Starosta obce informoval, že nám bola schválená žiadosť o poskytnutie dotácie od FPU z programu 5.1.2 

na vybavenie knižníc a menšia knižná infraštruktúra v sume 7 236,- Eur so spoluúčasťou 20%. 

Dofinancovanie rekonštrukcie knižnice navrhol z rezervného fondu v sume 6 000,- Eur.  

Ďalej starosta informoval, že je potrebné dokončiť prístrešok pri obecnom úrade a dofinancovať tesárske, 

pokrývačské, klampiarske práce a dokúpiť drobný materiál v sume cca 5 000,- Eur. Tieto prostriedky 

navrhol použiť z rezervného fondu.  

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje použitie rezervného fondu z prebytku rozpočtu Obce Štôla v roku 2023 

na :  a) prístrešok pri OcÚ v sume 5 000,- € 

        b) rekonštrukcia knižnice v sume 6 000,- € 

    (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

14. Obec hospodári s rozpočtovými prostriedkami podľa schváleného rozpočtu a v priebehu rozpočtového 

roka vykonáva zmeny vo svojom rozpočte s cieľom zabezpečiť vyrovnanosť  bežného rozpočtu.  

p. Martina Barč Pastrnáková predložila  rozpočtové opatrenie č. 1/2024 zo dňa 05.03.2024. Zmeny  

rozpočtu sú z dôvodu zmeny bežných príjmov v sume 7 821,- €  a výdavkov v sume 7 821,- €. 

Zmena použitia rezervného fondu vo výške 11 000,- €. Poslanci návrh prerokovali a schválili zmenu 

rozpočtu, ktorá je prílohou zápisnice.  

   (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 
V rôznom:  
 
15. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť o dlhodobý prenájom pozemku za účelom parkovania 

od  pani Adriány Pusztovej pri bytovom dome Štôla 131 na jedno parkovacie miesto na parcele registra  

C 573/5, zapísanej na LV č.1. Obecné zastupiteľstvo žiadosť prerokovalo a nesúhlasí s prenájmom 

jedného parkovacieho miesta na asfaltovej ploche na parcele registra C 573/5, pri bytovom dome  

s.č. 131 z dôvodu, že je tam málo miesta a v budúcnosti by sme nemohli vyhovieť ďalším žiadateľom.   

Starosta sa vyjadril, že budeme musieť komplexne vyriešiť celú parkovaciu politiku pri bytovkách 

a navrhol p. Pusztovej, že môže parkovať aj pri bytovom dome s.č. 132,133 na parcelách KN-C 572/1 

a 572/2, ktoré sú vo vlastníctve obce Štôla.    

     (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 

16. Obecné zastupiteľstvo prerokovalo Žiadosť o pomoc od spoločnosti INMAT, s.r.o., Streďanská 1221/11,  
     Topoľčany pri riešení zložitej a pre občana neriešiteľnej situácie v súvislosti s užívaním vlastných  
     nehnuteľností v obci Štôla. Pán starosta odovzdal slovo pánovi Jurajovi Bublíkovi, ktorý ako zúčastnená  
     strana ozrejmil históriu, aktuálny stav  a proces  riešenia sporu súdnym konaním na prístupovej ceste 
     ( parcela 542/4 ) k nehnuteľnostiam s.č. 989, 990, 991, ktorá je toho času oplotená a vysypaná kameňmi  
     a znemožňuje im právo prechodu a prejazdu. Ďalej uviedol, že aj plynové prípojky, ktoré sú v okolí ich  
     nehnuteľností, nie sú všetky riadne zakreslené v projektoch. Pán poslanec Martin Jackovič sa vyjadril, že  
     ako poslanci nemajú žiadnu právomoc vstupovať do takýchto sporov, na to sú iné inštitúcie. Pán  
     starosta navrhol, aby skúsili prípad zmedializovať.  



      
 
     Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní odporúča, aby si žiadatelia podali žiadosť na prešetrenie   
     oplotenia danej parcely na stavebný úrad vo Štôle.  
     (Hlasovanie: prítomní:  3; za: 3 – Martin Jackovič, Zuzana Kurpašová, Ľubomír Rusnák) 

 
Diskusia:  
  - diskutovalo sa, kedy budú opravené cesty v obci Štôla. Pán starosta reagoval, že máme kúpený suchý  
    asfalt a výtlky si opravíme svojpomocne, keď to dovolia poveternostné podmienky.  
  - o oprave miestnej komunikácie ku Monty Ranchu, ktorá v súčasnosti nie je možná, pretože sa nachádza 
    na súkromných pozemkoch   
  - o rekonštrukcii jazierka 
  - o postupoch a víziách na zmenu územného plánu. 
 
 

Prijaté uznesenia predložené návrhovou komisiou 10/2024/116 – 10/2024/129   tvoria prílohu zápisnice. 

 
Zapísala: Martina Barč Pastrnáková 

 
 

 
          Vladimír Mierka 
            starosta obce 

 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
  
   Martin Jackovič           ............................................... 
 
  Zuzana Kurpašová       ..............................................  

 


